
 

 

 
 
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen) 

  
     
 
Datum: 30 juli 2018 
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
 

 
Steller vragen: C.G.H. Advokaat-van Veenendaal  
 

 
Onderwerp: Verkeersveiligheid in onze gemeente 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 

Vraag 1: 
Is er inmiddels bij het college al iets bekend over onderstaande 
informatie? 
 
Vraag 2: 
Zo ja, zou dit dan met ons gedeeld kunnen worden? 
 
Vraag 3: 
Is er op een of andere manier nog sprake van ( steekproefsgewijze) 
handhaving in de hieronder genoemde straten? 
 
Vraag 4: 
Zo ja, zijn er overzichten van en wat zijn de resultaten? 
 
Vraag 5: 
Zo nee, is het college bereid over steekproefsgewijze handhaving in 
overleg met de politie afspraken te maken? 
 



Toelichting 
 
Verwijzend naar de motie M 6.1.A van 27-6-2017 (“veiligheid voor alles “ 
mede ondertekend door PRO Sliedrecht) en meerdere klachten via social 
media, stellen wij als fractie bovenstaande vragen die wij hier breder op 
aan willen laten sluiten. In de stand van zaken, melding betreffende deze 
motie (CIB 5 december 2017) wordt gesteld, dat er medio december 2017 
voldoende informatie zal zijn verkregen om een goede afweging te maken 
tussen diverse belangen. Begin 2018 zouden wij nader geïnformeerd 
worden, over hoe invulling gegeven gaat worden aan deze motie. 
 
De klachten wat betreft snelheidsoverschrijdingen trekt PRO Sliedrecht 
breder naar ook de volgende straten: Baanhoek, Parallelweg, Deltalaan, 
A.W. de Landgraafstraat, Rembrandtlaan vanaf voormalig pand van Dijk 
tot en met New York Pizza, Craijensteijn. Zelfs het feit dat Baanhoek is 
ingericht als 30 km.zone weerhoudt automobilisten er niet van om (veel) 
te hard te rijden 
 

 
Ondertekening en naam raadslid, 
 
Hetty Advokaat 
PRO Sliedrecht 
 

 
 


